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 P R O T O K Ó Ł Nr XVIII/2016 

z obrad XVIII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 25 stycznia 2016 roku  

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 16 
 30

. 

 

Sesji Przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni – Edyta Mandryk. 

W obradach uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93 % ustawowego składu Rady. 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska 

Radca Prawny – Agnieszka Glińska 

Kierownik ZMK – Krzysztof Adryjański 

Dyrektor Biblioteki – Renata Gajlewicz 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Małgorzata Patyk 

Prezes Ośrodka Sportu i Rekreacji – Jacek Chudy  

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi wg listy obecności 

Mieszkańcy Gminy Blachownia. 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacje międzysesyjne. 

5. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa.  

6. Uchwała Nr 111/XVIII/2016 w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu 

rekrutacyjnym do klasy pierwszej szkół podstawowych oraz gimnazjum prowadzonych przez 

Gminę Blachownia dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem wybranej szkoły, określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów 

każdemu kryterium. 

7. Uchwała Nr 112/XVIII/2016 w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania 

rekrutacyjnego do przeszkoli publicznych i oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach 

podstawowych, dla których Gmina Blachownia jest organem prowadzącym oraz określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów 

każdemu kryterium. 

8. Uchwała Nr 113/XVIII/2016 w sprawie przystąpienia Gminy Blachownia do realizacji projektu 

partnerskiego pod nazwą „Drużyna Powiatu” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Śląskiego na lata 2014 – 2020 Działania 9.1 Aktywna Integracja, Poddziałania 

9.1.6 Programy aktywnej integracji osób i grup zagrożonych wykluczeniem społecznym 

współfinansowanego przez Unię Europejską w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego. 

9. Uchwała Nr 114/XVIII/2016 w sprawie nadania nazwy ulicy gminnej i zmianie uchwały Rady 

Miejskiej w Blachowni nr 37/V/2003 w sprawie zaliczenia ulic do kategorii dróg gminnych. 

10. Uchwała Nr 115/XVIII/2016 w sprawie zmian w budżetu Gminy na rok 2016. 

11. Uchwała Nr 116/XVIII/2016 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2016. 

12. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
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2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji XVII. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza Blachowni w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym. 

8. Interpelacje i wnioski radnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym 

do klasy pierwszej szkół podstawowych oraz gimnazjum prowadzonych przez Gminę Blachownia 

dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem wybranej szkoły, określenia dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu 

kryterium. 

9a. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego 

      do przeszkoli publicznych i oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 

      dla których Gmina Blachownia jest organem prowadzącym oraz określenia dokumentów 

      niezbędnych do potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu 

      kryterium. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Blachownia do realizacji projektu partnerskiego 

pod nazwą „Drużyna Powiatu” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Śląskiego na lata 2014 – 2020 Działania 9.1 Aktywna Integracja, Poddziałania 9.1.6 Programy 

aktywnej integracji osób i grup zagrożonych wykluczeniem społecznym współfinansowanego 

przez Unię Europejską w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy gminnej i zmianie uchwały Rady Miejskiej 

w Blachowni nr 37/V/2003 w sprawie zaliczenia ulic do kategorii dróg gminnych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżetu Gminy na rok 2016. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 

2016. 

14. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zamknięcie obrad XVIII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk otwierając obrady XVIII Sesji przywitała radnych 

i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad 

sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów 

oraz podejmowanie prawomocnych uchwał.  

 

Ad pkt. 2. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego 

do przeszkoli publicznych i oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych, dla 

których Gmina Blachownia jest organem prowadzącym oraz określenia dokumentów niezbędnych 

do potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium. 

 

Radny Marek Kułakowski prosił o wyjaśnienie czy na dzisiejszej sesji jest konieczne podejmowanie 

uchwały w tej sprawie? 

Radny Cezary Osiński pytał, dlaczego radni otrzymali projekt uchwały tuż przed sesją? 

Inspektor ds. oświaty i wychowania Olga Kacprzak wyjaśniła, że ze względu na nowelizację 

ustawy o systemie oświaty, która uprawomocniła się 23 stycznia br. nie było możliwości 

przedstawienia projektu uchwały.  

Uchwała z 2015 roku obejmowała dzieci pięcioletnie i czteroletnie natomiast nie obejmowała dzieci 

sześcioletnich. Wymagała corocznej aktualizacji.  
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Podjęcie uchwały do końca stycznia jest konieczne, ponieważ kryteria naboru muszą być podane 

do publicznej wiadomości do końca stycznia. 

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk wnioskowała o rozszerzenie porządku obrad poprzez 

dodanie punktu: 

9a. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania 

 rekrutacyjnego do przeszkoli publicznych i oddziałów przedszkolnych w publicznych 

 szkołach podstawowych, dla których Gmina Blachownia jest organem prowadzącym 

 oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia kryteriów 

oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie - „za” 14 głosów, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję 

się”.  

Na Sali obecnych 14 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk przedstawiła rozszerzony porządek obrad. 

Rozszerzony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie - „za” 14 głosów, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymuję się”.  

Na Sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk wnioskowała o usprawiedliwienie nieobecności 

na sesji Radnego Andrzeja Pilarza. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski prosił o usprawiedliwienie nieobecności 

na posiedzeniu Komisji w dniu 21.01.2016 r. Radnego Sebastiana Cierpiała. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk wnioskowała o usprawiedliwienie nieobecności 

na posiedzeniu Komisji Połączonych w dniu 19 stycznia 2016 roku: Radnej Katarzyny Boryckiej, 

Radnego Sebastiana Cierpiała, Radnego Tomasza Czecha, Radego Andrzeja Pilarza. 

 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 4. 

Protokół z sesji Nr XVII/2015 z dnia 29 grudnia 2015 roku został przyjęty jednogłośnie 

– 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radna Beata Matuszewska (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków). 

Radny Marek Kułakowski (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radna Małgorzata Bernat (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków). 

 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 6. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła informacje o pracy w okresie 

międzysesyjnym poinformowała, że:  
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1. Odbyło się kolejne spotkanie osób odpowiedzialnych za przygotowanie ostatecznego 

kształtu „Planu Aglomeracji oraz „Koncepcji sieci wodno – kanalizacyjnej” w Gminnie 

Blachownia, podsumowano stan prac nad ww. dokumentami. Dokonano również uzgodnień 

zapisów merytorycznych opracowanej z obecnymi na spotkaniu przedstawicielami 

Przedsiębiorstwa Wodociągów Częstochowskich oraz wykonawcą dokumentacji technicznej 

kanalizacji w Ostrowach i Łojkach. 

2. Odbyło się spotkanie z wykonawcami koncepcji zagospodarowania terenów wokół 

zbiornika wodnego w Blachowni oraz architektem zieleni miejskiej. Spotkanie poświęcone 

było omówieniu katalogu dokumentacji projektowej niezbędnej do skutecznego 

wnioskowania o środki europejskie na oczyszczenie zbiornika. Efektem spotkania jest pilne 

rozpoczęcie prac związanych z wykonaniem dokumentacji technicznej 

na ww. przedsięwzięcia oraz operatów wodno – prawnych, które stanowią podstawę 

formalno – prawną do wykonania inwestycji.  

3. W Starostwie Powiatowym odbyło się spotkanie w sprawie przekazania kopii dokumentacji 

dotyczącej pozwolenia wodno – prawnego zbiornika i instrukcji użytkowania jazu.  

Trwają rozmowy w sprawie przejęcia jazu od Powiatu na rzecz Gminy Blachownia.  

4. W siedzibie Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska uczestniczyła w spotkaniu 

z przedstawicielami Zarządu Funduszu dotyczących sposobu i możliwości finansowania 

zadań Gminy Blachownia w zakresie gospodarki wodno – ściekowej oraz 

termomodernizacji obiektów publicznych – w tym szczególnie Miejskiego Przedszkola Nr 2.  

5. Ogłoszony został nabór wniosków dla organizacji pozarządowych na realizację zadań 

publicznych w trzech obszarach: 

- kultura fizyczna i sport, 

- profilaktyka uzależnień, 

- kultura i ochrona dziedzictwa. 

W sumie na realizację zadań przez sektor organizacji pozarządowych przeznaczamy w roku 

bieżącym kwotę 200 tyś. zł.  

6. Trwa cykl spotkań promocyjno – informacyjnych dla mieszkańców gminy dotyczących 

prezentacji przedsięwzięć zgłoszonych do Budżetu Obywatelskiego – Blachownia 2016. 

W dniach 5 – 8 lutego br. przewidziane jest głosowanie, w którym obywatele zadecydują, 

jakie zadanie lokalne i ogólnomiejskie zostaną zrealizowane w roku bieżącym. 

7. Brała udział w spotkaniach w dniu: 

- 6 stycznia br. w uroczystej Mszy Świętej i spotkaniu dla Samorządowcu w Sanktuarium 

w Leśniowie, 

- 8 stycznia w Filharmonii Częstochowskiej w spotkaniu Noworocznym organizowanym 

przez Prezydenta Częstochowy, 

- 10 stycznia w spotkaniu Noworoczne w Olsztynie, 

- 15 stycznia w uroczystej Galii nagród konkursu „Jurajski Produkt Roku 2015”. 

8. W dniach 4 – 5 stycznia uczestniczyła w szkoleniu okresowym dla pracodawców i osób 

kierujących pracownikami. 

9. 10 stycznia w Blachowni zagrała Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy. Złożyła 

podziękowania organizatorom Miejskiemu Domu Kultury w Blachowni i wszystkim 

zaangażowanym w to, że Blachownia ma swój duży wkład w przekazaniu środków na zakup 

urządzeń medycznych dla oddziałów pediatrycznych. 

10. Lodowisko w Blachowni działa prawie dwa miesiące, jest to trafiona inwestycja, która 

cieszy się popularnością.  

11. 17 stycznia odbyło się Walne Zgromadzenie Sprawozdawcze Członków Koła Polskiego 

Związku Wędkarzy w Blachowni, w którym brała udział. Ponadto uczestniczyła w licznych 

imprezach kulturalno – sportowych odbywających się na terenie naszej gminy. 

(Pozostałe informacje stanowią załączniki do protokołu). 

 

Ad pkt. 7 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk przedstawiła informacje o pracy w okresie międzysesyjnym 

poinformowała, że:  
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1. W dniu 31 grudnia świętowała razem z mieszkańcami zakończenie starego roku 

i rozpoczęcie nowego roku. 

2. W dniu 6 stycznia brała udział w Orszaku Trzech Króli, który był organizowany 

po raz pierwszy przez księży naszych parafii. 

3. 8 stycznia pełniła dyżur w Urzędzie. 

4. 9 styczni brała udział w I Turnieju Czwórek Mikstów Siatkarskich, w którym uczestniczyło 

14 drużyn. Również w tym dniu koordynowała prace związane z wyborami 

do Młodzieżowej Rady Miasta w Blachowni dla szkół ponadgimnazjalnych. Ponadto brała 

udział w dniu babci i dziadka w Łojkach organizowanym przez Związek Emerytów 

i Rencistów. 

5. 10 stycznia brała udział w Wielkiej Orkiestrze Świątecznej Pomocy zorganizowanej 

przez Miejski Dom Kultury w Blachowni. 

6. 15 stycznia pełniła dyżur w Urzędzie. 

7. 16 stycznia kibicowała na zaproszenie Klubu „Orlik” w trój meczu „Sokół”, UKS. 

8. 17 stycznia uczestniczyła w Walnym Zgromadzeniu Związku Wędkarzy. 

9. 19 stycznia prowadziła wspólne posiedzenie połączonych Komisji. 

10. 21 stycznia uczestniczyła w prezentacji wniosków do Budżetu Obywatelskiego. 

11. 22 stycznia brała udział w dniu Babci i Dziadka w Przedszkolu mieszczącym się w Szkole 

Podstawowej w Blachowni i w szkole Podstawowej w Łojkach. 

12. 23 stycznia odbyło się spotkanie robocze Młodzieżowej Rady Miejskiej w Blachowni. Prace 

nad powołanie młodzieżowej RM rozpoczęły się w dniu 1.12.2016r. – zostały zarządzone 

wybory. W dniu 11.12.2016r. powołano Okręgowe Komisje Wyborcze. Do 15.12.2016 r. 

przyjmowano zgłoszenia do Młodzieżowej RM. W dniu 16.12 br. została podana 

do publicznej wiadomości lista kandydatów. Kampania zakończyła się 4 stycznia 2016r. 

Wybory odbyły się w dniu 5 i 9 stycznia. Wyniki wyborów zostały podane do publicznej 

wiadomości w dniu 14.01.2016r.  

Przewodnicząca Rady przedstawiła wyniki wyborów (lista radnych w załączeniu 

do protokołu). Zachęcała radnych RM do współpracy z Młodzieżową Radą. 

 

Ad pkt. 8 

Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Radny Marek Kułakowski złożył interpelacje w sprawie pogorszenia jakości usług dotyczących 

wywozu śmieci interpelacja w załączeniu do protokołu). 

 

Radny Henryk Kania zwrócił się z prośbą o naprawę drogi łączącej ul. Kościuszki z ul. Wczasową 

(z drogi korzystają mieszkańcy, ponieważ jest to duży skrót do centrum Blachowni). Nawierzchnia 

drogi jest bardzo zniszczona.  

 

Radny Jacek Rogut złożył interpelacje w sprawie: 

1. Pozostawiania kompletu worków na odpady (interpelacja w załączeniu 

do protokołu). 

2. Ustawienia koszy na śmieci przy przystanku linii 22 w Łojkach. 

3. Wykonania zaleceń Straży Pożarnej w Przedszkolu w Łojkach (interpelacja w załączeniu 

do protokołu). 

 

Radna Beata Matuszewska złożyła interpelację w sprawie wykonania projektu i realizacji 

oświetlenia uliczek bocznych od ul. Różanej (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

 

Radny Cezary Osiński złożył interpelację w sprawie: 

1. Budowy oświetlenia przy ulicy Częstochowskiej(interpelacja w załączeniu do protokołu). 

2. Budowy oświetlenia na początku ul. Pięknej w Trzepizurach (interpelacja w załączeniu 

do protokołu). 

3. Przebudowy chodnika między ulicą Częstochowską, a Sienkiewicza oraz odśnieżania 

chodnika (interpelacja w załączeniu do protokołu). 
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4. Pytał czy do Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych została zgłoszona umowa 

na świadczenie usług prawnych? Czy zostały uzupełnione dokumenty? 

 

Radny Tomasz Czech złożył interpelację w sprawie: 

1. Oświetlenia ulicznego w centrum Blachowni, które samoczynnie się wyłącza.  

2. Zmiany organizacji ruchu na ul. Sienkiewicza w celu poprawy widoczności przy 

wyjeździe z ul. Parkowej. 

3. Zamontowania lamp oświetleniowych na ul. Miodowej obok „Biedronki”.  

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk prosiła o zwrócenie uwagi na rozwieszane reklamy 

na słupach oświetleniowych oraz ustawiony samochód reklamujący skup złomu obok „Biedronki”. 

Prosiła o spowodowanie usunięcia szpecących reklam i ogłoszeń. 

 

Ad pkt. 8 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski przedstawił projekt uchwały 

w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej 

szkół podstawowych oraz gimnazjum prowadzonych przez Gminę Blachownia dla kandydatów 

zamieszkałych poza obwodem wybranej szkoły, określenia dokumentów niezbędnych 

do potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 111/XVIII/2016 w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu 

rekrutacyjnym do klasy pierwszej szkół podstawowych oraz gimnazjum prowadzonych przez Gminę 

Blachownia dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem wybranej szkoły, określenia dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu 

kryterium została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję 

się”. 

Na Sali 14 radnych. 

 

Ad pkt.8a 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski przedstawił projekt uchwały 

w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do przeszkoli 

publicznych i oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych, dla których Gmina 

Blachownia jest organem prowadzącym oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Cezary Osiński zapytał jak będzie wyglądała rekrutacja w tym roku? 

Inspektor ds. oświaty i wychowania Olga Kacprzak wyjaśniła, że w pierwszej kolejności będą 

przyjmowane dzieci czteroletnie i pięcioletnie, dla których Gmina ma obowiązek zapewnić miejsca 

w przedszkolu. 

Radny Cezary Osiński zapytał czy Przedszkole Nr 2 mieszczące się w Szkole Podstawowej zostanie 

zwiększone? 

Inspektor ds. oświaty i wychowania Olga Kacprzak poinformowała, że na podstawie 

przeprowadzonej analizy Gmina musi zapewnić 354 miejsca w przedszkolu. W Ostrowach zostanie 

uruchomiony dodatkowy oddział przedszkolny. Będzie możliwość przyjęcia dodatkowo 40 dzieci. 

W Łojkach jest 11 miejsc wolnych. Przedszkole nr 2 zostanie rozbudowane do 5 oddziałów. 

 

Uchwała Nr 112/XVIII/2016 w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania 

rekrutacyjnego do przeszkoli publicznych i oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach 

podstawowych, dla których Gmina Blachownia jest organem prowadzącym oraz określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów 
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każdemu kryterium została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali 14 radnych. 

Ad pkt.9 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przystąpienia Gminy Blachownia do realizacji projektu partnerskiego pod nazwą „Drużyna 

Powiatu” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014 – 

2020 Działania 9.1 Aktywna Integracja, Poddziałania 9.1.6 Programy aktywnej integracji osób i grup 

zagrożonych wykluczeniem społecznym współfinansowanego przez Unię Europejską w ramach 

Europejskiego Funduszu Społecznego. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 113/XVIII/2016 w sprawie przystąpienia Gminy Blachownia do realizacji projektu 

partnerskiego pod nazwą „Drużyna Powiatu” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Śląskiego na lata 2014 – 2020 Działania 9.1 Aktywna Integracja, Poddziałania 9.1.6 

Programy aktywnej integracji osób i grup zagrożonych wykluczeniem społecznym 

współfinansowanego przez Unię Europejską w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego została 

podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali 14 radnych. 

 

Ad pkt.10 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski przedstawił projekt uchwały 

w sprawie nadania nazwy ulicy gminnej i zmianie uchwały Rady Miejskiej w Blachowni nr 37/V/2003 

w sprawie zaliczenia ulic do kategorii dróg gminnych. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 114/XVIII/2016 w sprawie nadania nazwy ulicy gminnej i zmianie uchwały Rady 

Miejskiej w Blachowni nr 37/V/2003 w sprawie zaliczenia ulic do kategorii dróg gminnych została 

podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali 14 radnych. 

 

Ad pkt.11 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecieGminy na rok 2016. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 115/XVIII/2016 w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2016 została podjęta 

jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali 14 radnych. 

 

Ad pkt.12 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2016. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 116/XVIII/2016 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2016 została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali 14 radnych. 

 

Ad pkt.13 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska udzieliła odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski 

radnych: 

 

Radnemu Markowi Kułakowskiemu w sprawie pogorszenia jakości usług dotyczących wywozu 

śmieci odpowiedziała, że przed podpisaniem umowy została przeprowadzona szczegółowa kontrola 

Firmy, która wygrała przetarg czy spełnia wszystkie wymogi.  

W ubiegłym tygodniu odbyło się spotkanie, na którym zostały przekazane uwagi mieszkańców. 

W najbliższym czasie sugestie zostaną wykonane, pojemniki wymienione na większe 

(w budynkach wielorodzinnych). Komplety worków w miarę możliwości będą dostarczane, ponieważ 

Firma zgodnie z umową daje worki na wymianę. W ZMK można otrzymać brakujące worki. 

Śmieci zostaną odbierane z uliczek, które stanowią własność prywatną po złożeniu oświadczeń przez 

właścicieli, że wyrażają zgodę na wjazd.   

Prosiła o zgłaszanie wszelkich uwag dotyczących nieprawidłowości świadczonych usług przez Firmę. 

 

Radnemu Jackowi Rogutowi w sprawie: 

1. Ustawienia koszy na śmieci przy przystanku linii 22 w Łojkach odpowiedziała, że jeden kosz 

został ustawiony i drugi również zostanie dostawiony. 

2. Wykonania zaleceń Straży Pożarnej w Przedszkolu w Łojkach poinformowała, że na interpelację 

odpowiedziała na piśmie. W tej chwili trwają rozmowy z Państwową Strażą Pożarną w celu 

ustalenia, które zalecenia mają być wykonane w pierwszej kolejności.  

 

 

Radnemu Cezaremu Osińskiemu w sprawie: 

1. Przebudowy chodnika między ulicą Częstochowską a Sienkiewicza oraz odśnieżania chodnika 

odpowiedziała, że teren stanowi własność Skarbu Państwa. Gmina wystąpiła 

o komunalizację, decyzja w tej sprawie nie została wydana. Gmina nie może inwestować 

na nie swoim terenie. 

2. Budowy oświetlenia na początku ulicy Pięknej w Trzepizurach poinformowała, że sprawa 

zostanie rozeznana w terenie, w miarę możliwości oświetlenie zostanie wykonane. 

3. Budowy oświetlenia przy ul. Częstochowskiej poinformowała, że udzieli odpowiedzi pisemnej 

na interpelację. 

4. Dokumentów przekazanym radnym dotyczących Strategii Rozwoju Gminy Blachowni, 

na których radni mają pracować odpowiedział, że zostało skierowane pismo do wykonawcy 

o wyjaśnienie zapisów, które znalazły się w dokumencie. Ostateczne dokumenty zostaną 

przekazane po obradach Komitetu ds. Rewitalizacji i Strategii.  

 

Radnej Beacie Matuszewskiej w sprawie wykonania projektu i realizacji oświetlenia uliczek 

bocznych od ul. Różanej poinformowała, że jest to kosztowna inwestycja, która nie była planowana 

w budżecie. Zostanie wykonany szacunkowy kosztorys i w miarę możliwości oświetlenie zostanie 

wykonane.  

 

Radnemu Henrykowi Kani w sprawie naprawy drogi łączącej ul. Kościuszki z ul. Wczasową 

odpowiedziała, że droga zostanie naprawiona. 

 

Radnemu Tomaszowi Czech poinformowała, że na interpelację odpowie na piśmie. 
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Radny Cezary Osiński zapytał czy jest wycena remontu Przedszkola Nr 2? 

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy nie ma jeszcze 

kosztorysu. Obecnie trwają uzgodnienia z Państwową Strażą Pożarną. Jak tylko będzie wykonany 

kosztorys zostanie radnym przekazany. 

 

Ad pkt. 14 

Wolne wnioski: 

Sołtys Gorzelni Starej złożył wniosek w imieniu mieszkańców o zmianę organizacji ruchu  

na ul. Wielkoborskiej i zamontowania spowalniaczy ruchu.  

Ulica Wielokjoborska od Starej Gorzelni stanowi drogę gminną na odcinku około 1 000 m. 

Kierowcy przekraczają dozwoloną prędkość dwukrotnie. Powoduje to zagrożenia dla mieszkańców. 

Ostatnie wypadki na drodze spowodowały wśród mieszkańców duży niepokój. 

 

Mieszkaniec Cisia nawiązał do Strategii Rozwoju Gminy Blachownia i Lokalnego Programu 

Rewitalizacji, o którym mówiła Pani Burmistrz, że jest to dokument wstępny. Uważa, że Pani 

Burmistrz powinna zawiadomić organy ścigania. Uważa, że nastąpiło wyłudzenie pieniędzy i działanie 

na szkodę Gminy. 

Ponadto prosił o odśnieżanie dróg. 

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że uwagi mieszkańców w sprawie 

odśnieżania dróg (w przypadku dróg powiatowych) są przekazywane do Starostwa Powiatowego. 

W przypadku dróg gminnych prosiła o zgłaszanie uwag, na bieżąco będą prowadzone interwencje. 

W sprawie Strategii Gminy odpowiedziała, że wykonawca został wezwany do wyjaśnienia. Zespół 

ds. strategii i rewitalizacji składał się z 40 osób i pracował przez trzy miesiące. Uwagi Zespołu zostały 

uwzględnione. 

 

Ad pkt. 15 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady zamknęła XVIII sesję Rady 

Miejskiej w Blachowni. 

 

Protokołowała       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

Iwona Gawlik        Edyta Mandryk 


